



9

9

22

37

## Главная тема номера: «Право и бизнес»

### **4 Вайпан В.А., Егорова М.А.**

Основные принципы и направления правового регулирования в сфере малого и среднего предпринимательства по Стратегии-2030

### **9 Габов А.В.**

Порядок признания недействительным решения о реорганизации юридического лица

### **22 Мартынов А.В.**

Применение риск-ориентированного подхода при осуществлении государственного контроля и надзора как необходимое условие снижения давления на бизнес

### **28 Петров Д.А.**

Правовой статус национального объединения саморегулируемых организаций как отраслевого регулятора

Гражданское право;  
предпринимательское право; семейное право; международное частное право

### **32 Штенинков В.Н.**

Охрана части произведения

## Актуальное мнение

### **37 Мохов А.А.**

Социальные эффекты экономической деятельности и их значение для правотворчества

### **42 Волос А.А.**

Экономичность исполнения обязательства:  
вопросы теории и практики

## 47 Аннотации к статьям

Main Subject of the Publication:  
«Law and Business»

### **4 Vaypan V.A., Egorova M.A.**

Main Principles and Areas of Legal Regulation in the Sphere of Small and Medium-Sized Entrepreneurship under 2030 Strategy

### **9 Gabov A.V.**

Procedure for Recognizing the Decision on Reorganization of the Legal Entity as Invalid

### **22 Martynov A.V.**

Application of a Risk-Oriented Approach While Exercising State Control and Supervision, as Necessary Condition for Reduction of Pressure on Business

### **28 Petrov D.A.**

Legal Status of National Association of Self-Regulated Organizations as Branch Regulator

Civil Law; Entrepreneurial Law; Family Law;  
International Private Law

### **21 Shennikov V.N.**

Work Part Protection

## Topical Opinion

### **37 Mokhov A.A.**

Social Effects of Economic Activity and Their Significance for Law Making

### **42 Volos A.A.**

Cost Effectiveness of Obligation Performance:  
Theory and Practice Issues

### **47 Abstracts of articles**

Читальный зал №1

НБ УрГЮУ



\*0201068\*